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Előterjesztést készítette és előterjeszti: Mezőfi Zoltán polgármester       

               
TÁJÉKOZTATÓ A KIEMELT FELADATOK ÁLLÁSÁRÓL  

ELŐTERJESZTÉS 
a Képviselő-testület 2014. április 18.-i ülésére 

Tárgyalja  Ülés Szavazás 
 Szociális bizottság  Nyílt  Nyílt szavazás 
 Pénzügyi és Városüzemeltetési Bizottság  Zárt   Titkos szavazás  
 Közbeszerzési Bizottság   Egyszerű többség  
 Képviselő-testület   Minősített többség 

 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 

- Mint a polgármesteri tájékoztatóban is jeleztem röviden, az ÉMÁSZ megértette a 
rétsági testület álláspontját, és megrendelték a Pentánál a „C” jelű út helyreállítá-
sát. A Penta ezt köszönettel elutasította a felvonulási költségek magas összege 
miatt. Mostanra a szándékot mindenki megértette. Váci Útépítőnél megrendeli a 
Penta a munkát, és a Penta Kft. számláz az ÉMÁSZ-nak. 

- Szintén említettem a buszforduló használatbavételi eljárását. Március 31-én a köz-
lekedési hatósággal közös bejárás volt. Elégedett volt a hatóság képviselője, mert 
úgy valósult meg a beruházás közlekedés szervezési szempontból, ahogy az ere-
deti építési engedélyben volt. (Nem utolsó sorban megint fizettünk 203.000 Ft eljá-
rási illetéket). Az ÉMÁSZ, TIGÁZ hozzájárulás megérkezett. 

- A Semmelweis Egyetemmel folytatott kapcsolattartás keretében március 31-én 
Sándor Ildikó (Területfejlesztési Ügynökség igazgatója), dr. Katona Ernő alpolgár-
mester, Jávorka János képviselő társaságában a laktanya épületeit jártuk be. Több 
épület került szóba: a parancsnoki, a tiszti étkezde és belső nőtlen tiszti, illetve a 
legénységi főépület. Alpolgármester úr javaslata a legénységi főépület hasznosítá-
sa a leginkább támogatandó. Ő tárgyalt dr. Dobos Nagy Csabával a fogorvosi kar-
ról, aki doktor iskolát alakítana ki. Ezzel az épület ck. 1/6-át megtöltené tartalom-
mal.  

- Azt lehet látni, hogy nagyon kezdeti stádiumban van az innovációs centrum gondo-
lata. Ez leginkább onnan volt látható, hogy a project tervezői még nem tudják pon-
tosan, hogy az egyes partnerek (fogbank… stb.) milyen négyzetméter igényt tá-
masztanak. Arra kértük őket, hogy ezeket mérjék fel és utána tudunk csak tovább-
lépni. Ezzel együtt jómagam tettem egy elvi nyilatkozatot, hogy részt kívánunk ven-
ni egy innovációs és tudáscentrum kialakításában a későbbiekben kölcsönösen ki-
alakított feltételek között. Kölcsönös érdekek mentén együtt kívánunk működni a 
Nógrád Megyei Közgyűléssel és a Semmelweis Egyetemmel. 
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A közös bejárás során egyetlen konkrétum hangzott el, az is szóban: nagyságrendileg a 

megyei keretből (2014-20) 800 millió forintot lát arra, hogy ezt a programot finanszírozzák. 
Ez egy hozzávetőleges nagyságrend, melyet egyeztetett a közgyűlés elnökével is. Az is 
látszódik, hogy a megyei közgyűlés a kiemelt feladatok között kezeli a Semmelweis Egye-
temmel történő együttműködést.  
 

-  A laktanyába készülnek az Idegeneknek belépni tilos táblák, a Piac udvarba meg-
rendeltük a Behajtani tilos tábla alá a kiegészítő táblát. Ezek a következő héten ke-
rülnek kihelyezésre.  

 
 
 
Kérem a tájékoztató szíves elfogadását.  
 
Rétság, 2014. április 10. 
 
 

Köszönettel: 
 
                      Mezőfi Zoltán 

                       polgármester 


